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Referat NVK hovedstyremøte  

Dato og tid:  

 

Til stede: 

 

 

 

Fraværende:  

 

Neste leder FH: 

 

Neste styremøte:  

 

Møteleder:     Roger Brenden 

 

 

Saksnr Sak Ansvar Frist 

209/22 Godkjenne referat fra 19.11.2022 
Godkjent og lagt ut på hjemmesiden. 
 

Sissel  

210/22 Innkommen post 

FKF Rapportskjema etter gjennomført 

aversjonsdressur 2022 

Distrikt Innlandet 05.12. Sak til DK om opptak av 

Tsjekkisk Vorstehhund 

NKK 05.12 Sak til DK Invitasjon til å gi innspill til 

avlsprogram 

 

Sissel  

 Dommerhåndboka 

Endringer i lovverket.  

Gjennomgang og kommentering av nye forslag til 

dommerhåndboken. 

  

 06.12.2022  kl. 10    TEAMS 

Roger Brenden, Rune Mikalsen, Signe Karin Hotvedt, Birthe Wold 

Myhre,  Eva Pedersen, Sigurd Nikolaisen, Ellinor Nesse, Tone Englokk 

Jorde.  

Bente Holm kasserer. Sissel Marthinsen sekretær 

 

Henriette Sæbø, Rune Mikalsen  

 

Tirsdag 3 januar kl 19.00 
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211/22 Lavlandsaken.  

Rapport fra møte 24.11  

3 klubber som hadde meldt inn innspill. NVK var en 

av dem. Bestilt rapport fra Evenstad koster 750 000 

kr. Nkk stiller opp med media dekning. FKF bestilling 

til Evenstad for de ikke har tillit til det departementet. 

Positive og negative sider . klubben må ta stilling til 

økonomisk støtte .  

Roger  

212/22 Gjennomgang av status for saker som 

skal opp på RS 

-Hedersbevisninger 

-Sette ned utvalg for å se på indekser for 

utenlandske hunder sak 12/22 

- Handlingsplanen 2022 

- Budsjett forslag 

Roger  

213/22 

 

DK/RS 2023 10-12 februar 2022 

Styremøte 19.11 

Olavsgaard er booket.   

Styret møtes fredag på Olavsgaard.  Middag kl 17 

eller 18.00 ?  

Styremøte etter middag. 

Noen distriktskontakter kommer på fredag grunnet 

lang reisevei.  Styret dekker disse overnattingene.  

Fuglehunden 

Rapport fra Harriet legges frem på DK/RS  

Æresmedlemmer. 

Invitasjon til æresmedlemmer. Middag på lørdag og 

overnatting. Lisbeth og Anders  inviteres spesielt. 

Ansvar Sissel 

Boss og Rune 

Boss blir årets allround hund og vinner av  NVC 

cupen.  

Med to 2 gullmedaljer skal han også ha vorsteh 

statuetten.  

Rune inviteres til DK/RS. Styret dekker middag på 

lørdag. Ansvar jaktrådet. 

Boss og Rune har hatt et vanvittig år med 2 NM-titler 

og hele 98 poeng i NVC! I løpet av 2022 fikset seg 

Roger 

Sissel  
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hele 11 jaktprøvepremier: 

2.VK Finale Høyfjell Vinter 6.mars 

3.VK Høyfjell Vinter 26.mars 

1.VK Kval NM Vinter 1.april 

2.VK Semi NM Vinter 2.april 

1.VK Finale m/CACIT NM Vinter 3.april og 
NORGESMESTER VINTER 2022 

(Med denne CACIT’en kunne Boss utløse sitt tredje 

championat – nemlig NJCH) 

1.VK Kval Høyfjell Vinter 29.april 

3.VK Kval Høyfjell Høst 20.august 

3.VK Finale Høyfjell Høst 21.august 

1.VK Kval Høyfjell Høst 27.august 

1.VK Finale Høyfjell Høst 16.oktober 

1.VK Finale NM Skog 23.oktober og 

NORGESMESTER SKOG 2022 

Årets NVK unghund. 

SV Kvasshøgdas Nova og Britt Svendsen.  

Korthårslaget 2022 tok NM gull 

Høgdalia’s GNT Texas. Fører Øystein Dahl 

Suldølen’s AES Urho. Fører Kenneth Eriksen 

Sognexpressen’s Kzb Nikita. Fører Robert Brenden 

Reserve: Tiurjegerns Solo av Sognexpressen. Fører 
Robert Brenden 

Inviteres til DK/RS. Styret dekker middag på lørdag. 
Ansvar Jaktrådet.  

Premier 
3 store vandrefat. Jaktrådet har ansvar for at de blir 
innhentet og tas med til DK/RS.  

Det bestilles tre små fat som deles ut til odel og eie. 

Sissel har ansvaret for at disse blir bestilt. Aud 

Michelsen maler disse. Rune skaffer bilder.  

NVC er diplomer. Ansvar. Jaktrådet  

Årets jaktpremierte utstillingshund? 

Årets strihår. PLANKE med vorsteh ?   

DK 

Innhold.  
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Hvor mange premier skal vi ha i NVK? 

Ansvar: Ellinor  

Ellinor innleder med en gjennomgang av alle 

premiene NVK har, og en problemstilling som 

innleder til et innspill fra distriktene.  

Vorstehstatue.  

Gullhunden diskusjonen fortsetter?  

Forslag fra distriktene.  

Det kommer innspill fra Innlandet og Østfold 

om å innlemme og godkjenne Tsjekkisk 

vorsteh, Cesky Fousek som en rasene i 

NVK.  

Endring i reglementet angående verv, en 

leder maks kan sitte fire år?  

Hvordan fordele hovedstyrets midler? 

Innlandet og OA skulle se på denne.  

Forslag til budsjett.  

Se eget forslag. 

Forslag til innspill i budsjettet sendes til 

Bente. Gjennomgang neste styremøte.  

Lavlandsaken. 

Hvor mye skal vi bidra med inn i arbeidet til 

FKF, lavlandsaken?  

Denne saken må diskuteres på DK .  

Saksfremlegg DK. Mulig denne saken må 

løftes opp i RS?  

Innkalling 

Saksliste 

Sissel sender ut denne, huske på å ta med 

æresmedlemskap på sakslisten.  

Angående æresmedlemskap skal dette fremmes og 

avgjøres før RS, slik at avgjørelsen tas i forkant.  

Fordele oppgaver 

Sissel sjekker om det er mulig å få et eget rom til å 

spise middag. Lukket selskap. Det er i orden.  
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Valg. 

Valgkomiteen jobber kandidater til styret.  

 
Bekjentgjøring  
Skal gjøres for  medlemmene med minst 8 ukers 
varsel.  
Sissel sender ut bekjentgjøring senest 12 
desember. Signe Karin har allerede meldt fra om 
datoene på nettsiden og på Facebook. «Friskes 
opp» igjen samtidig som Sissel sender ut 
bekjentgjøring.  
Distriktenes frist for innsending av saker til RS 
er fredag 6 januar. Denne fristen må det opplyses 
om i bekjentgjøringen.  

Frist for styret og valgkomiteen å sende inn 

bidrag til RS papirene er Mandag 16 januar. Sissel 
sender ut instruksjon om hvordan innleggene skal 
utformes,  font ol.  

Innkalling 
Det skal av styret innkalles til ordinært RS / Årsmøte 
med minst 2 ukers frist. Innkallingen skal sendes 
medlemmer pr post, e-post, i adressertmedlemsblad 
eller publiseres på klubbens nettsider.  Mandag 23 
januar. Ansvar Sissel og Signe Karin 

Med innkallingen skal følge: 
– Dagsorden 
– Årsberetning 
– Regnskap med revisors beretning 
– Forslag eller saker som medlemmene eller styret 
ønsker behandlet. Forslag fra medlemmene må 
være styret i hende/poststemplet senest 5 uker før 
møtedato. 
– Handlingsplan 
– Budsjett 
– Forslag til kandidater til valgene. Forslag på 
kandidater må være Valgkomiteen i 
hende/poststemplet senest 5 uker før møtedato. 
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214/22 NVC og dataverktøyet 

Ikke noe nytt siden 19.11. 

 

Ellinor 

Rune 

Signe Karin 

 

215/22 Uetisk avl 
Hva skjer videre?  
 
 

Tone 

 

 

 

 

216/22 FKF 

 

Roger  

217/22 Sponsorer 

 

  

218//22 Sponsor " henvendelse fra et medlem, 
angående en avtale på hundebur" 

Styremøte 28.08 
Aluconsult har avsluttet sposoravtalen med NVK. 
Styret ønsker å gjenopprette avtalen.  
Vedtak: 
Signe Karin tar kontakt med Aluconsult .  
Etterspør om de ønsker å være sponsor igjen. 
Forslag fra styret  angående sponsoravtale. 
Aluconsult gir et bur i året til NVK sentralt, buret skal 
loddes ut.  
Aluconsult gir 20% til medlemmer ved kjøp av bur.  
Saken følges opp på neste styremøte.  
Styremøte 10.10 
Alu consult. 
15% til kunder som kjøper bur.  
Et bur til hovedstyret i året til eventuelt utlodning 

Roger  

219/22 Utstillinger/ jaktprøver/apportprøver i regi 
av NVK/NVK distrikter - 
Styremøte 28.08. 
Bør slike arrangement bli tatt opp med hovedstyret, 
før de søkes om? Styret vil diskutere dette utover 
høsten. 
Mulig at dette kan legges frem på DK, etter at Birte 
og Roger tar dette opp på med møtet med 
distriktene. 
 

Birte  
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220/22 Handlingsplanen for hovedstyret 

• A. Planlegge for eksteriørdommer konferanse 

i januar 2023 

• B. Følge opp våre premierte hunder 

• C. Ny løsning for E- post og dokumentlagring 

NVK 

• D. Kunnskapsbasert avlsarbeid (epilepsi)   

• E. RAS, oppfølging av NKK sin godkjenning 

• F. Mentorprogram, føring av vorsteh, 

Erstattes av UNG MED VORSTEH (sak 

135/22) 

• G. Sette ned utvalg for å se på indekser for 

utenlandske hunder sak 12/22 

 

 

Alle  

221/22 

A 
Planlegge for eksteriørdommer 

konferanse i januar 2023 
Konferansen blir avholdt den 22 januar 2023 

Godt i gang med planleggingen. Avtale med hotell er 

gjort. Blitt kontaktet av NESK, de vil gjerne bli med 

på lørdag. 

Styremøte 25.04:  

Ikke skjedd noe siden møtet 23.03. 

Styremøte 31.05: 

Norsk engelsksetterklubb (NESK) skal avholde sin 
konferanse lørdagen, samme helg som NVK 
Styremøte 29 august. 
Det avholdes møte mandag 5 september. Deltagere:  
Eva Pedersen, Brit Shibbye og Birte Wold Myhre. 

Fordeling av ansvar, og arbeidsoppgaver.  

Styremøte 10 oktober 

Møtet den 5. september er avholdt, og oppgaver og 

ansvar er fordelt.  

Birte jobber videre. Avlsrådet har kommunikasjon 

med NKK angående rasekompendiene. Det sendes 

ut invitasjon til dommere som dømmer rasene pr e-

post. Fristen for påmelding er 10. desember  

Det er sendt en forespørsel  til NKK om å få tilsendt 

informasjon om hvem som er aspiranter og 

dommerelever.   

Birte kontakter Anne Grethe Langeland med 

forespørsel om hun kan holde foredrag om korthåret 

vorsteh.  

Birte  
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Avlsrådet skal jobbe med å få inn forskjellige type 

hunder, Rasetypiske (Exelente), very good og 

hunder som ikke er rasetypiske. 

19.11.2022 

8 dommere påmeldt.  

Bytte av hotell, som er helt uproblematisk.  

Planleggingen  er i god gang og  har en bra oversikt. 

Når det gjelder strihår må få inn de forskjellige 

pelsvariantene, lite bart, mye bart, lite pels, krøllet 

pels, mye pels osv. Signe Karin etterlyser hunder på 

nettsiden.   

Anne Grete Langeland holder foredrag om korthår. 

Kommer søndag morgen.  

Det jobbes med å få foredragsholder på Strihår og 

Langhår.   

 

Gelber Brandt usikkert, får ikke avklart med den 

Tyske klubben. Gelber Brandt betyr direkte oversatt 

Gul brann. Det ser ut som det er tillat med Gelber 

brandt 

Nytt møte i standard komiteen den 30.november. 

Før 30 november må vi sende inn nytt forslag til 

korthår angående Gelber Brandt. Tar kontakt med 

rasestandard 2. desember. 

 

222/22 

B 

Følge opp våre premierte hunder 
Jaktrådet følger opp hunder og eiere som har fått 1. 

premie.  

Styremøtet 25.04: 

Det tas en telefon til de som har fått 1 premie 

gjennom sesongen.  

Styremøte 31.05 

Alle som har fått 1. premie i vinter er kontaktet pr e-

post, med gratulasjoner fra jaktrådet og styret. 

De som har blitt kontaktet har satt stor pris på denne 

oppmerksomheten. Dette er en praksis styret skal 

fortsette med.  

Styremøte 21.06 
Ikke skjedd noe nytt siden styremøte  31.05 
Dette er en suksess, som følges opp og fortsetter til 

høsten.  

Styremøte 29.08. 

Premierte hunder og eiere i høst følges opp med 

gratulasjoner.   

Styremøte 10.10. 

Rune  
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Jaktrådet gjør dette på en flott måte. Signe Karin er 

superflink til å legge ut på nettsiden. 

Bente sender blomster til NM laget.  

Styremøte 19.11 og 06.12 

Ikke sak på disse møtene 

 

223/22 

C 

Ny løsning for E- post og 

dokumentlagring NVK 
Styremøtet 23.03. 

Ingen løsning på ny leverandør av IT tjenester enda, 

avventer.  

Styremøtet 25.04: 

Det har ikke skjedd noe i saken siden sist. 

Venter på tilbakemelding fra NKK. I forhold til deres 

tilbud   Ståle og Signe Karin er klare for å gå i gang 

med den nye løsningen.  

Styremøte 31.05. 

Signe Karin har satt seg inn i og undersøkt tilbudet 

fra NKK. Har sendt endel spørsmål til sky kontoret 

om innholdet i denne avtalen.  

Styremøte 21.06.2022 
NKK løsningen passer ikke så bra  for NVK. 
Microsoft løsningen passer best for  oss. Vil ikke 
fylle vårt behov, blant annet for at det er 
begrensninger på antall kontoer. Vi ønsker at alle 
distriktene skal få sin egen e-post løsning. Den er 
noe dyrere, men sikrer oss flere kontoer blant annet 
til distriktene, avlsrådet og vil sikre bredere og bedre 
kontinuitet.  
Signe Karin undersøker kostnadene  Microsoft 
løsningen til neste styremøte.   
 
Styremøte 29.08.2022 
Signe Karin har snakket med Ståle, ingen endringer 
i priser og betingelser siden vi fikk tilbudet. (se 
tilbudet under i saken)  
Sikkerheten blir mye bedre, muligheten til å finne 
tilbake til dokumenter blir veldig mye bedre.  
Uniweb legges  ned, når alle har fått beskjed om å 
lagre det de ønsker å ta med seg videre av 
dokumenter.  
Vedtak:  
NVK inngår avtale med Webhuset om en Microsoft 
365-løsning, Business Essential 
NVK starter opp med hovedstyret, avlsrådet og to 
distrikter.  

Signe Karin  
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Styremøte 10.10 
Jobbes videre med 

224/22 

D 

Kunnskapsbasert avlsarbeid (epilepsi)   
DK/RS vedtok å donere kr 50 000,- til 

forskningsprosjektet i 2022. Avlsrådet oppfordrer 

eiere om å teste hunden når de melder nye tilfeller. 

AR  innhenter om mulig informasjon om slektninger 

og muligheten for prøver også fra disse. 

Det er skrevet en artikkel på trykk i Fuglehunden i 

2022. Artikkel med oppdatert status og informasjon 

er klar for publisering på vorsteh.no 
Styremøtet 25.04: 

Har ikke skjedd noe mer siden sist, følger opp det 

som ble skrevet sist. 

Etterlyser underskrevet protokoll, slik at pengene 

kan overføres til forskningsprosjektet. Sissel purrer 

opp protokollen igjen, den er på runde i 

postsystemet for underskriving.  

Styremøte 31.05  

Tone var ikke til stede, utsettes til neste gang 

Styremøte 21.06 

Siden siste styremøte er det er registrert nye tilfeller. 

Utover det har det ikke skjedd noe.  

Styremøte 29.08. 

Pengene som er donert sendes til prosjektet. 

Avlsrådet etterspør oppdatering fra Lingås 

angående antall blodprøver. 

Styremøte 10.10 

 

Tone 

Sigurd 

 

225/22 

E 

RAS, oppfølging av NKK sin godkjenning 
Styremøtet 23.03. 

Status er at NKK ikke har sett på når RAS kan 

behandles. Kommer ny info i løpet av første halvår 

2022. 

Styremøtet 25.04: 

Ikke skjedd noe siden sist 

Styremøte 31.05.  

Ikke skjedd noe siden sist. 

Styremøte 21.06  

NKK. Tidsplan RAS/avlsprogram. 

https://www.nkk.no/aktuelt/revisjon-av-

rasespesifikke-avlsstrategier-ras-og-tilpasninger-til-

ny-forskrift-om-avl-av-hund-article209918-985.html 

Tone 

Sigurd 

 

https://www.nkk.no/aktuelt/revisjon-av-rasespesifikke-avlsstrategier-ras-og-tilpasninger-til-ny-forskrift-om-avl-av-hund-article209918-985.html
https://www.nkk.no/aktuelt/revisjon-av-rasespesifikke-avlsstrategier-ras-og-tilpasninger-til-ny-forskrift-om-avl-av-hund-article209918-985.html
https://www.nkk.no/aktuelt/revisjon-av-rasespesifikke-avlsstrategier-ras-og-tilpasninger-til-ny-forskrift-om-avl-av-hund-article209918-985.html
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Det vil si at det tar ytterligere lenger tid å få godkjent 

NVK sin RAS. Har lite å si for rasestandarden, 

handler mer om helse og sykdommer.  

Styremøte 29.08 

Ingen endringer siden styremøte 21.06 

Styremøte 10.10 

Purret Lyngås på faktura. 

Styremøte 19.11 

Ikke sak på dette møtet 

Styremøte 06.12 

Ikke sak på dette møtet 

 

226/22 

F 

Ung med vorsteh 
Styremøte 28.08 
Styret bevilget 10.000 kr. Dette har vært svært 
vellykket. Mentor programmet, blir inkorporert i 
tiltaket med ung med vorsteh.  
Det jobbes med å få tak i terreng, hvor de unge med 
vorsteh kan trene sammen med gode instruktører.  
Styremøte 10.10  
Det jobbes fortsatt med å skaffe terreng. 

Styremøte 19.11 
Styremøte 06.12 

 

Roger  

227/22 

G 

Sette ned utvalg for å se på indekser for 

utenlandske hunder sak 12/22 
Utvalget er satt og vedtatt. Arbeidet starter. Sigurd 

Nikolaisen vil lede arbeidet fra avlsrådet. 

Styremøte 31.05 

Samme status som 25.04 

Styremøte 21.06 

Samme status som 31.05 

Styremøte 29.08 

Anne Grethe Langeland er forespurt om hun kan 

sitte i utvalget. Hun har takket nei på grunn av 

tidsmangel. 

Sigurd Nikolaisen starter arbeidet med de  som 

deltar i gruppen nå.  

Styremøte 10.10 

Møte denne uken eller neste uke. 

Styremøte 19.11  

Styremøte 06.12  

 

Tone 

Sigurd 
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228/22 Utvalg som skal utarbeide forlag til 

kriterier for gullmerker og 

æresmedlemskap 
 

Styremøtet 23.03. 

Roger Brenden  kontakter aktuelle deltagere til 

gruppen. Gruppen, mandatet og møteplan 

presenteres på neste styremøte 22.03   

Eva Pedersen har kontaktet æresmedlemmer som 

har sagt seg villige til å bli med i utvalget. 

Arbeidet blir igangsatt når gruppen er fulltallig 

Styremøtet 25.04 Tore Kallekleiv og Randi Schultze 

har sagt ja til å delta i utvalget. Eva og Roger 

innkaller til møte. 

Styremøte 31.05. 

Har hatt et møte. Skal ha et møte på 

Landssamlingen/Pinsesamlingen og fortsette 

arbeidet.  

Styremøte 21.06  

Utvalget er nedsatt og arbeidet forventes å starte 

etter sommeren.   

Styremøte 29.08. 

Det kalles inn til nytt møte ganske snart. 

Styremøte 10.10  

Har ikke skjedd noe siden siste styremøte. 

Styremøte 19.11 

Det er utarbeidet et forslag til kriterier for utmerkelser 

i klubben. Styret setter seg inn i forslaget. Saken tas 

opp på møte den 06.12 

Styremøte 06.12  

Det er utarbeidet et forslag.  

 

 

Roger  

229/22 NVK sine startpistoler 

Vedtak fra 25.04  

Sissel Marthinsen overtar ansvaret som 

våpenansvarlig, og oppbevarer startpistolene i sitt 

våpenskap. Roger ordner med registrering hos 

politiet. 

 Styremøtet 31.05. 

Roger jobber med saken.  

Styremøte 21.06 

Roger  
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Avventer svar fra politiet. 

Styremøte 29.08 

Avventer fortsatt svar fra politiet 

Styremøte 10.10  

Avventer fortsatt svar fra politiet 

Styremøte 19.11 

Avventer fortsatt svar fra politiet 

Styremøte 06.12 

Avventer svar fra politiet 

230/22 Møte med distriktene 
 
Tilbakemelding fra møte med distriktene 3. mai.  
Veldig fint møte. Veldig godt mottatt. 
Styrets vurdering er at det er viktig å ha tettere 
kontakt med distriktene, det er der medlemmene er 
og dert er i distriktene arbeidet med å fremme 
vorsteh rasene foregår.  Det er avtalt nye møter. 
Styremøte 21.06 
Nytt møte med distriktene 15. august 
Styremøte 29.08 
Tilbakemelding fra møtet 15 august 
Positive tilbakemeldinger om at dette er et godt tiltak, 
har stor betydning for hovedstyret å ha tetter kontakt 
med distriktene, dette er gjensidig.  
Styremøte 10.10 
Styremøte 19.11.  
Styremøte 06.12 
 

Roger 

Birte 

 

231/22 Medlemsservice 

Digitale logoer. 

Styremøte 25.04 

Det er laget digitale logoer til alle distrikter. De er 

ikke tilgjengelige for distriktene. Signe Karin og 

Sissel tar kontakt med Kjell Larsen, for å få tilgang til 

filene. Slik at de kan sendes ut til distriktene. 

Styremøte 31.05. 

Signe Karin har vært i kontakt med Kjell Larsen. Han 

oversender PDF versjoner til Signe Karin og Sissel. 

Disse sendes ut til distriktene slik at de får sin 

versjon som de kan bruke.  

Styremøte 21.06 

Signe Karin sender PDF filene til Sissel. Disse lagres 

på et sikkert sted. 

Hun sender også PDF filene med distriktsnavnet + 

logoen uten distriktsnavn til distriktene.  

Sissel 

Signe Karin 
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Disse logoene kan forstørres opp. Tone etterlyser 

filer som kan redigeres? Signe Karin undersøker 

dette. 

Styremøte 29.08 

Alle filene er sendt ut til distriktene.PDF kan 

forstørres opp til to meter 

Hvor er EPS filene? Klubben trenger disse for 

eventuelle endringer.  

Styremøte 10.10 

Kan vi få tak i EPS filene? 

232/22 Brukerhåndboken 

Henvendelse fra Vegard Kvamme angående 

Brukerhåndboken.  

Han ønsket at vi skulle se på muligheten til å trykke 

opp Brukerhåndboken i papirformat igjen. Grunnen 

til det er at han mener at vi burde ha denne i 

papirformat slik at den kunne deles ut/selges i 

forskjellige sammen henger.  

Han ønsket også at vi scannet inn forsiden og 

baksiden på Brukerhåndboken i den versjonen som 

ligger ute på nettet. Vegard har tatt mange av 

bildene i boken, og hans onkel Per har forfattet den 

Styremøte 31.05. 

Styret ser på innholdet og vurderer dette.  

Vi tar saken opp på neste styremøte. En ide er å 

lage en ny bok, redigert bok. Som kan sendes ut til 

nye medlemmer.  
Styremøte 21.06. 

Boken bør redigeres.  

Det er Per Aas som har forfattet boken, og  ved en 

eventuell redigering/endring er det Per Aas som må 

godkjenne endringene eller eventuelt gjøre 

endringene selv.  

 Styret tar saken opp igjen etter sommeren. 

Styremøte 29.08 

Hvordan skal styret jobbe videre med saken? Styret 

avventer.  

Styremøte 10.10 

Var ikke aktiv sak på dette møtet. 

Styremøte 19.11 

Var ikke aktiv sak på dette møtet. 

Sissel  
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Styremøte 06.12  

Ikke aktiv sak på dette møtet 

233/22 Vorstehstatuetten 
Speldragets The Boss/Rune Fossum ble 
Norgesmester vinter 2022, og skal etter regelverket 
ha Vorstehstatuetten på RS i 2023. Vi har ikke en 
strihårsvariant.  
Vi må intensivere arbeidet med å finne en strihår-
statuett i løpet av høsten. 
Styremøte 21.06 
Signe Karin og Eva har undersøkt og er fortsatt på 
søk. Sissel måler statuetten, og sende bilder til 
Signe Karin og Eva.  
Styremøte 29.08 
Eva jobber videre med saken.  
Styremøte 10.10 
Kontakt i England med en som lager dyrestatuetter.  
Signe legger ut på facebook om noen har ideer til å 
skaffe en strihåret utgave av statuetten .  
Styremøte 19.11 
Var ikke aktiv sak på dette møte. 
Styremøte 06.12  
Ikke aktiv sak på dette møtet 

Signe  

234/22 Nye medlemmer 2022  

24.08. er det meldt inn 91 nye medlemmer 

05.10 er det meldt inn 103 nye medlemmer  

Antall medlemmer total pr 24.08 2022, 1599 

Antall medlemmer total pr 05.10, 2022 1630 

Antall medlemmer 05.12.2022: 1650  

 

Antall medlemmer 30.12.2021, 1489 

Sissel  

235/22 Eventuelt  
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